



Background for Fundralsing

La Salle College opened her doors in December 1931 in the impressive school campus at the junction of Boundary Street and La Salle Road in Kowloon. In 1982, the old campus was redeveloped to provide state of the art facilities of the time. At the turn of the millennium two additional wings of classrooms were added in 2005 to cater for the much diversified educational needs of students. Currently, La Salle College has 42 classrooms and other functional rooms making it one of the largest secondary schools in Hong Kong.

La Salle College prides herself in providing quality education through meeting modern education needs in its curriculum and continuing to modernise and upkeep her various facilities. Many of these facilities are above government standard and are not covered by government funding. The school has to find extra funds for these facilities.

Initiatives and New Priorities for the Coming Decade

Funds of HK\$40M are needed for:

- Maintaining and developing the school campus as an ideal learning space
- Developing "Learning Centres for the Future"
- Developing "Smart" classrooms
- Strengthening and reinforcing the school IT hub
- Creating an e-Library
- Hiring additional teaching staff for learner diversity and higher achievements
- Refurbishing the School Hall to enhance its functional purposes
- Revamping the Heritage Centre into a school history learning space



La Salle Foundation

Established in 1992, the La Salle Foundation has raised over HK\$100 million in the past 30 years under various fundraising drives for specific project initiatives of La Salle College and La Salle Primary School. Major fundraising campaigns include the 1992-1995 effort for the much needed refurbishment and modernisation of the College building, the 1997 and again 2009 returfing of the LSC track and field, the addition of an extra wing under the LSC School Improvement Programme (SIP) in 2003-2005, the LSC 75th Anniversary Jubilee Fund in 2007, and the 2020 Fund Raising Drive starting in 2011.

In addition, the Foundation has spearheaded the fundraising for the La Salle Primary School Redevelopment in 1995-2005 and the La Salle Primary School Diamond Jubilee Fundraising Campaign in 2017.

The 90th Anniversary Fundraising Drive is targeted to raise funds to meet the needs of the College in the coming decade. The Drive is spearheaded and coordinated by the La Salle Foundation with collaborative effort of the College, the Primary School, the Parent Teacher Association and the Old Boys' Association.







How You Can Help

Your generous donations will greatly help to maintain La Salle College as one of the best educational institutions in Hong Kong and will ensure that LSC boys continue to study in a first-class environment. Please complete the enclosed donation form and return it together with your payment to the La Salle Foundation Limited at 18 La Salle Road, Kowloon.

- Your cheque should be made payable to 'La Salle Foundation Limited'. Alternatively, you can make donation by credit card or direct bank transfer. Please visit our webpage or scan the QR code if you wish to donate online by credit card.
- The Foundation is an approved charitable body and donations of HK\$100 or above can be deducted for tax purposes.
- Those who make donations of HK\$100,000 or more will be given special commemoration in three categories, Platinum Class for donation of or over HK\$1 million, Gold Class for donation of or over HK\$500,000 and Silver Class for donation of or over HK\$100,000.



We are also making available a number of classrooms and other school facilities for sponsorship, for example, standard classrooms at HK\$150,000 and science laboratory & special rooms at HK\$250,000. The sponsorship will be suitably commemorated. If you are interested, please contact Mr. Henry Ma, the Honorary Secretary of the La Salle Foundation, at donation@lasallefoundation.com.

Fundraising projects for 90th Anniversary

	Items	Details	Estimated cost
1	Maintaining our campus as an ideal learning space	 to maintain state of the art facilities to enhance quality education and to promote sports and other cultural interests to returf the track and field 	10 million
2	"Learning Centres for the Future"	to create a learning space on 2/F Link Bridge of the new wing for students to establish an eLibrary to facilitate student learning	3 million 1 million (for 10 years)
3	Developing "Smart" Classrooms	to renovate and remodel the junior form classrooms to suit the needs of modern day delivery of lessons	5 million
4	Strengthening and reinforcing the School IT Hub	to update the school IT provision to enhance eLearning at school	3 million
5	Providing additional teachers to enhance learning	to deploy additional teachers to help cater for the diversified learning needs of students in class and after school	12 million (for 10 years)
6	Refurbishing the School Hall to suit modern day needs	 to construct an LED wall backdrop on stage that will facilitate different school functions, assemblies, lectures, seminars and performing arts activities to upgrade the acoustics to provide better acoustic effects for music teams performances, rehearsals and upgrade general acoustics in the Hall 	0.5 million 3 million
7	Heritage project	to revamp the Heritage Centre to make it a learning space of school history to build a school history corridor	2 million 0.5 million
	Α		40 million



Supervisor, La Salle College









喇沙書院於1931年12月以悅目的形象落戶於九龍喇沙利道與界限街交界。1982年書院校舍有幸得以全面 現代化翻新重建,當時學校所擁有的設施已遠遠超出了香港資助學校的標準,現在仍能切合今日教育所需。 多年來,除主體校舍外,學校設施仍持續有重大改進,如於2005年竣工的學校改善工程,即為學校增建兩座 與主體校舍相連接的翼樓。如今的喇沙書院已是香港整體規模最大的中學之一,擁有42個教室和多個其他專 用教室。

一直以來,喇沙書院致力為學生提供優質的教育和各式各樣的先進教學資源,以確保學生能全面發展。 可是另一方面,學校現有許多設施配備已遠高於政府的資助標準,而無法獲得補貼。同時,校舍又需維護保 養更新、教師團隊又需擴充優化壯大。以上種種,雖加重學校的財政負擔,但這些對我校的發展,卻意義重 大。為此,書院致力籌集額外的資金,以確保建校至今我們為之努力付出的教學理念能持續長久。

未來十年新措施

學校需要籌款四千萬元,以:

- 維護及發展學校校舍各項設施,使之成為理想的學習地方
- 組建「未來學習中心」
- 籌建 「智能教室」
- 強化及優化學校資訊科技設備
- 組建一個電子圖書館
- 聘用額外教師以照顧學生不同的學習需要
- 維修翻新學校禮堂以符合今日的需要
- 重修校史室,使成為一個學生學習學校歷史的專區



自1992年開始,為支援喇沙書院及喇沙小學各項教育計劃及活動,喇沙基金曾籌募超過一億元。籌款活動主 要支援的學校改進計劃包括1992-1995的校舍維修改建計畫、1997年及2009年的更換人造草球場及跑道工程、為於 2003-2005年度推行的學校改善工程加建一座翼樓、2007年的書院75週年紀念基金及2011年開始的學校2020發展 基金等項目。

此外,喇沙基金更於1995-2005年間為喇沙小學重建工作而舉辦籌款活動。基金亦於2017年協助喇沙小學籌 募捐款,以慶祝鑽禧校慶。

今年,為慶祝喇沙書院創立90週年,基金會訂立目標,擬為書院籌募四千萬元,以支援學校今後十年的各項 教育活動及計畫。喇沙基金將會領導是次籌款活動,並與喇沙書院、喇沙小學、喇沙書院舊生會和喇沙書院家長





您可以如何幫忙

我們懇請您為支援喇沙書院的發展,及讓學生能在一流的學習環境學習,慷慨解囊。請填妥認捐表格,寄回 九龍喇沙利道18號喇沙基金。

- 支票抬頭請寫 'La Salle Foundation Limited'。此外,如欲使用信用卡線上付款,請 瀏覽本會網頁或掃描此二維碼。
- 喇沙基金為法定慈善團體,所有超過港幣100元給基金的捐款均可申請免稅。
- 基金及學校將會特別鳴謝捐款超過10萬元的人士。捐款超過100萬的為白金級捐款人 超過50萬的為金級捐款人、超過10萬的為銀級捐款人。

學校也特別預留一些教室及多用途室供各位贊助,以支持籌募,如捐助港幣十五萬元可贊 助教室、捐助港幣二十五萬可贊助科學實驗室等。學校並會特別鳴謝各捐款者。詳情請聯 絡基金榮譽秘書馬允軒先生,電郵地址為:donation@lasallefoundation.com。



	項目	詳情	估計費用
1	維護及發展校舍各項設施,使之 成為理想的學習地方	使學校成為一流的學習地方,便利學生學習重新鋪設足球場與跑道,以助體育運動的發展	1000萬
2	籌建「未來學習中心」	發展新翼天橋地方,方便學生舉行小組研習活動籌建一個電子圖書館以助學習	300萬 100萬 (10年)
3	發展「智能教室」	• 翻修及為初中各班教室增添設備以符合現代教學需要	500萬
4	提升及優化校園資訊科技設備	• 提升及優化資訊科技設備以配合電子學習的需要	300萬
5	增聘額外老師以照顧學生的不同 學習需要	• 增聘額外老師以照顧學生課堂內外的不同學習需要	1200萬 (10年)
6	維修翻新禮堂以符合今日教育需要	組建一組LED屏幕以備集會, 演講, 講座及藝術表演之用改善音響設施以助樂團排練, 舉行音樂會及演講等活動	50萬 300萬
7	重修校史室	重建校史室·使之成為學習學校歷史的專區組建一條校史長廊	200萬 50萬
			4000萬







